

Appendix List of Monies advanced on Letters of Credit which still remained unaccounted for, 10th October 1824, since which date no further accounts have been received.
(Z.)

21st March Thomas Coffin, Chairman of the Hemp Committee, Three Rivers, -
Ditto, Ditto of the Police, Three Rivers, -
John McGill, Insane Persons, &c. Montreal, -
Arthur McDonald, Secretary to the Vaccine Institution, -
A. Stuart, F. Tétu and F. Bellet, Commissioners for repairing the Court House, Quebec, -

J. B. D'Estimauville, on account of Road to Rimouski, &c. -
A. L. J. Duchesnay, J. T. Taschereau and J. B. D'Estimauville, Internal Communications, District of Quebec, -
Ls. Gugy, T. Coffin and J. Badeaux, ditto, ditto, at Three Rivers, -
James Campbell, Hemp Agent, Three Rivers, -

F. Vassal de Monviel, acct. indemnities to wounded, and widows of Militia-Men, -
Caldwell, Auldo and Roy, acct. improving the navigation between Montreal and Lachine, -
Foucher & McCord, repairing Court House, Montreal, -
J. Fletcher & J. T. Taschereau, Police Magistrates at Quebec, -
G. E. Taschereau, Jacques Cartier Bridge, -
J. Bélanger, for the relief of Insane persons and Foundlings at Quebec, -
J. P. Leprohon, acct. House of Correction, at Montreal, -
Benjamin Tremain, acct. ditto at Quebec, -
F. Vassal de Monviel, Adjutant General of Militia, John Antrobus, acct. opening a Road to the Townships on the St. Francis, -
W. Crawford, W. Le Maistre and R. Sherrar acct. Gaol at Gaspé, -
J. Day and J. Sherrar, acct. Gaol at New Carlisle, J. Sewell, to purchase Books for the Legislative Council, -
L. R. C. De Léry, acct. Road from Laprairie to St. John's, -
McCord and Mondelet, Police service at Montreal,

Charles Thomas, Insane persons and Foundlings at Three Rivers, -
McMillan, McDonald, Bethune & McDonald, acct. opening Upper-Canada Road, -
Thomas Mann, to purchase Fuel for the Court House, &c. Gaspé, -
J. B. D'Estimauville, acct. of Road leading to Jacques Cartier, -
P. A. De Gaspé, Sheriff of the District of Quebec, W. D. Clark, Vaccine Institution, -
William Hacket, ditto, -
W. E. Holmes, ditto, -
Charles Ogden, acct. Gaol at Three Rivers, -

G. Vanfelson, F. Languedoc and J. Macnider, Internal Communications, County of Quebec, F. Tétu, J. Goudie and C. Smith, ditto, ditto, Commissioners for Internal Communications for the County of Dorchester, and for that part of Buckinghamshire which is in the District of Quebec, -
McCord, St. Dizier and Leprohon, acct. House of Correction at Montreal, -
Fraser, Trudelle and Sirois, Internal Communications, County of Cornwallis, -
Ls. Belair and E. C. Lagueux, ditto, ditto, Northumberland, -
Jos. Badeaux and W. B. Felton, ditto, for that part of the County of Buckinghamshire which is in the District of Three-Rivers, -

B. P. Wagner, F. Boucher and S. Grant, ditto, for the County of St. Maurice, -
T. McCord, L. Guy and J. M. Mondelet, ditto, for the County of Montreal, -
J. C. Després, N. J. Boisseau and J. Fraser, ditto, for the County of Devon, -
R. McKenzie, J. Malboeuf and C. Roy, ditto, for the County of Effingham, -
C. Grant, C. De Léry and C. De Salaberry, ditto, for the County of Kent, -
P. Ruiter, L. Lalanne and W. Yule, ditto, for the County of Bedford,

LISTE DES ARGENS avancés sur des lettres de crédit dont il n'a pas encore été rendu compte le 10 octobre 1824, depuis laquelle date il n'a été reçu aucun comptes.
(Z.)

Thomas Coffin, président du comité pour le chanvre aux Trois-Rivières, £ 50 0 0
Do. président de la police aux Trois-Rivières, 0 19 10
John McGill, pour les infensés, &c. à Montréal, 6 16 0
Arthur McDonald, secrétaire de l'institution de la vaccine, 95 0 0
A. Stuart, F. Tétu et F. Bellet, commissaires pour les réparations à la salle d'audience à Québec, 6700 0 0
J. B. D'Estimauville, à compte pour le chemin de Rimouski, &c. 1200 0 0
A. L. J. Duchesnay, J. T. Taschereau et J. B. D'Estimauville, communications intérieures pour le district de Québec, 2250 0 0
Ls. Gugy, T. Coffin et J. Badeaux, do. do. do. aux Trois-Rivières, 169 13 10
Jas. Campbell, agent pour le chanvre aux Trois-Rivières, 450 0 0
F. Vassal De Monviel, à compte d'indemnités aux miliciens blessés et aux veuves de miliciens, Caldwell, Auldo et Roy, à compte de l'amélioration de la navigation entre Montréal et La Chine, Foucher et McCord, réparations à la salle d'audience à Montréal, 159 10 2
J. Fletcher et J. T. Taschereau, juges de police à Québec, 100 0 0
G. E. Taschereau, pont de Jacques-Cartier, 59 2 2
J. Bélanger, pour le soulagement des infensés et enfans trouvés à Québec, 336 0 0
J. P. Leprohon, à compte pour la maison de correction à Montréal, 750 9 3
Benjn. Tremain, do. do. à Québec, 35 13 1
F. Vassal De Monviel, adjudant-général des milices, Jno. Antrobus, à compte pour ouvrir un chemin aux townships sur la rivière St.-François, 90 0 0
W. Crawford, W. Lemaistre et R. Sherrar, à compte de la prison à Gaspé, 2238 18 8
J. Day et J. Sherrar, do. do. à New-Carlisle, 1840 5 4
J. Sewell, pour achat de livres pour le Conseil législatif, 10 13 10
L. R. C. De Léry, à compte, chemin de Laprairie à St.-Jean, 40 0 0
McCord and Mondelet, service de la police à Montréal, 102 12 6
Charles Thomas, les infensés et enfans trouvés aux Trois-Rivières, 1125 0 0
M'Millan, McDonald, Bethune et M'Donell, à compte d'ouverture du chemin au Haut-Canada, 400 0 0
Thomas Mann, pour achat de bois de chauffage pour la salle d'audience, &c. à Gaspé, 9 14 8
J. B. D'Estimauville, à compte de la route menant à Jacques-Cartier, 65 0 0
P. A. De Gaspé, schériff du district de Québec, 220 0 0
W. D. Clark, institution de la vaccine, 2705 0 0
Wm. Hacket, do. do. 324 0 0
W. E. Holmes, do. do. 1500 0 0
Charles Ogden, à compte, prison aux Trois-Rivières, 7282 4 6
G. Vanfelson, F. Languedoc et J. Macnider, communications intérieures, comté de Québec, 4665 0 0
F. Tétu, J. Goudie et Chs. Smith, do. do. 1420 0 0
Les commissaires pour communications intérieures pour le comté de Dorchester et cette partie de Buckinghamshire qui se trouve dans le district de Québec, 21 6 8
McCord, St.-Dizier et Leprohon, à compte maison de correction, Montréal, 19 13 0
Fraser, Trudelle et Sirois, communications intérieures, comté Cornwallis, 1100 0 0
Ls. Belair et Et.-C. Lagueux, do. Northumberland, 1900 0 0
Jos. Badeaux et W. B. Felton, communications intérieures pour cette partie du comté de Buckinghamshire qui se trouve dans le district des Trois-Rivières, 6793 0 0
B. P. Wagner, F. Boucher et S. Grant, do. pour le comté de St.-Maurice, 500 0 0
T. McCord, L. Guy et J. M. Mondelet, do. do. 5300 0 0
J. C. Després, N. G. Boisseau et S. Fraser, do. do. 1700 0 0
Devon, 200 0 0
R. McKenzie, J. Malboeuf et C. Roy, do. do. Ef. fingham, 1000 0 0
C. Grant, C. Deléry et C. De Salaberry, do. do. 2000 0 0
Kent, 1000 0 0
P. Ruiter, L. Lalanne et W. Yule, do. do. Bedford, 2000 0 0